



Defence R&D Canada - Ottawa

A Centre of Excellence in Defence R&D Canada

DRDC Ottawa is one of six research centres of Defence R&D Canada, an agency of the Canadian Department of National Defence (DND). It provides world-class support to its clients through the expertise of its scientific staff supported by the test and analysis capability offered through its numerous test beds and modeling and simulation facilities.



© DRDC 96-3001

DRDC Ottawa performs advanced scientific research in a number of key defence technology areas such as: electronic warfare, space communication and surveillance, terrestrial radio and wireless communications, navigation, advanced radar, radiological effects and sensing, and information operations and network security.

DRDC Ottawa has a long history of excellence in scientific research contributing to the success of Canadian military operations as well as providing innovation opportunities through long-range technology investigation and forecasting. DRDC Ottawa performs R&D activities on behalf of the

primary DND client groups: Land, Maritime, Air, and Command & Control Information Systems, providing Scientific Support, Engineering Support, and Test and Evaluation Services.

Open for Business

The DRDC Ottawa R&D program includes collaboration, partnering, fee-for-service and technology transfers to leverage and expand internal programs. Although all DRDC Ottawa products have a defence application, many of the technologies and facilities also have applications in civilian markets and can be made available on contract to universities, industry, other government departments and international allies. Furthermore, DRDC Ottawa's close links with other Defence R&D Canada centres and Federal Research Centres provide opportunities for multidisciplinary solutions. If you are interested in working with DRDC Ottawa to jointly address business opportunities, please contact the Business Development Office.

Employer of Choice

Many exciting career opportunities exist at DRDC Ottawa for qualified scientific professionals. DRDC Ottawa offers a wide variety of interesting technologies to work with, possibilities for travel and continuing academic studies, a stimulating campus atmosphere, and the unique experiences and exceptional challenges associated with working alongside the Canadian Forces. Respected internationally for its R&D, DRDC Ottawa values the people that make it possible.

Human Resources Inquiries

Fax: (613) 991-9218
Email: personnel-ottawa@drdc-rddc.gc.ca

Business Development Inquiries

Phone: (613) 998-2203 Fax: (613) 998-2675
Email: collabo-ottawa@drdc-rddc.gc.ca

Defence R&D Canada - Ottawa

3701 Carling Ave., Ottawa, Ontario K1A 0Z4
Phone: (613) 998-2127 Fax: (613) 998-2675
Email: info-ottawa@drdc-rddc.gc.ca
Web Site: www.ottawa.drdc-rddc.gc.ca
Fact Sheet: DRDC-RDDC 100_e ©DRDC June 2003

Un centre d'excellence pour la R & D militaire du Canada

RDDC Ottawa est un des six centres de R & D pour la défense Canada, une agence du ministère de la Défense nationale (MDN). Le centre fournit un soutien de calibre mondial à ses clients grâce à l'expertise de son personnel scientifique, expertise favorisée par une capacité d'analyses et d'essais qu'offrent les nombreux bancs d'essais et installations de modélisation et de simulation du centre.



© RDDC 96-3001

RDDC Ottawa mène des recherches scientifiques de pointe dans un certain nombre de domaines clés de la technologie militaire, à savoir la guerre électronique, la communication et la surveillance spatiales, la radiocommunication terrestre et la communication sans fil, la navigation, le radar perfectionné, les effets et la détection radiologiques et la sécurité des opérations d'information et du réseau.

RDDC Ottawa a depuis très longtemps excellé dans les recherches scientifiques, contribuant au succès des opérations militaires canadiennes et ouvrant les portes à des possibilités novatrices grâce à des investigations et à des prévisions technologiques à long terme. RDDC Ottawa

poursuit des activités de R & D pour le compte des groupes clients principaux du MDN, soit les armées terrestre, maritime et aérienne, et le groupe Systèmes d'information, de commandement et de contrôle, procurant un soutien scientifique, un soutien d'ingénierie et des services d'essais et d'évaluations.

Ouvert aux affaires

Le programme de R & D de RDDC Ottawa comprend la collaboration, le partenariat, la paiement à l'acte et les transferts de technologie, visant à créer un effet de levier et d'élargir les programmes internes. Tous les produits de RDDC Ottawa ont des applications militaires mais un grand nombre des technologies et des installations ont aussi des applications civiles et peuvent être disponibles sur contrat aux universités, à l'industrie, aux autres ministères et aux alliés internationaux. De plus, les liens étroits que RDDC Ottawa noue avec d'autres centres de R & D pour la défense Canada et des centres de recherches fédéraux offrent des opportunités de solutions multidisciplinaires. Si cela vous intéresse de travailler avec RDDC Ottawa pour exploiter des créneaux commerciaux, veuillez contacter le bureau d'expansion des affaires.

Employeur de choix

Les scientifiques professionnels qualifiés trouveront de nombreuses perspectives de carrière stimulantes à RDDC Ottawa. Ce dernier offre une variété de technologies intéressantes auxquelles s'adonner, la possibilité de voyager et de poursuivre des études universitaires, une ambiance stimulante de campus ainsi que des expériences et des défis uniques associés au travail accompli aux côtés des Forces canadiennes. Le centre RDDC Ottawa jouit d'un respect international pour ses programmes de R & D, et il apprécie les personnes qui l'aident à acquérir ce respect.

Renseignements sur les ressources humaines

Fax : (613) 991-9218
 Courriel : personnel-ottawa@drdc-rddc.gc.ca

Renseignements d'affaires

Bureau d'expansion des affaires
 Phone: (613) 998-2203 Fax: (613) 998-2675
 Courriel : collabo-ottawa@drdc-rddc.gc.ca

R & D pour la défense Canada - Ottawa

3701, avenue Carling, Ottawa (Ontario) K1A 0Z4
 Téléphone: (613) 998-2127 Fax: (613) 998-2675
 Courriel : info-ottawa@drdc-rddc.gc.ca
 Site Web: www.ottawa.drdc-rddc.gc.ca
 Fiche d'information: DRDC-RDDC 100_f ©RDDC Ottawa, juin 2003